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Како коментаришете подношење контратужбе Србије против Хрватске
Међународном суду правде?

  

Србија никада нема иницијативу. Требало је можда да подносимо тужбу, а не
контратужбу, али требало би видети текст, па коментарисати. А текст, за сада, знају
само они који су га писали и они који су им наложили да га пишу.

  

Какав исход очекујете?

  

Не очекујем никакав исход, ни око њихове тужбе нити око наше контратужбе. На основу
онога што је објављивано, мислим да би у нашој контратужби могло да буде много више
аргумената.

  

Како ће се процес одразити на односе две земље?

  

Никога то више не интересује – ниједну власт, ни у Србији ни у Хрватској. Једино што
некога интересује јесте колико ће политичких поена да добије у својој земљи.
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